
Protokoll styrelsemöte ÖIK 8/1 2025 

 

Närvarande:  
Marita, Erik F, Louise, Jessica, Erik J, Annelie 

 
 

1. Mötets öppnande 
 

2. Justerare väljs till Erik J 
 

3. Dagordningen godkänns 
 

4. Föregående mötesprotokoll gås igenom 
 

5. Aktuella mötesfrågor 
a) Våra automowers har blivit reparerade av Roger, så nu fungerar de bra igen. 

 
b) Jessica har haft ett möte med den nya fotbollstränaren, för övrigt har fotbollen 

dragit igång igen och mycket är bokat och planerat inför vårens aktiviteter.  
Erik F har fixat så att man kan prova ut cykelkläder på ÖIK för de som är 
intresserade, datum för detta sker senare i januari. 
 

c) Vi jobbar med att binda ihop året som varit inför årsmötet. Annelie skriver 
verksamhetsberättelsen. 
 

d) Vi har gått igenom verksamhetsplanen vi haft under 2024 och satt upp nya 
mål inför 2025. 
 

e) Vi behöver alltid nya sponsorer, i nuläget letar vi sponsorer till fotbollens 
matchställ. 
 

f) Vi behöver göra en prio-lista utefter vilka behov som finns gällande 
fastighetsunderhållet. 
 

6. Övriga frågor 
Olle Axelsson kommer framåt vara behjälplig när det gäller skidspåren.  

 



7. Nästa möte hålls på ÖIK 3/2 18:30 
 
 

8. Mötet avslutas 
 

Vid protokollet: Annelie Davidsson 
 
Elektronisk signering görs av ordförande Jessica Trygg och justerare Erik Julin 

 


